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PROTOKÓŁ NR 9/2021 
z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 21.10.2021 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Strategia Rozwoju Miasta do 2035 roku. 

2. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bierunia 2035, 

b) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027,  

d) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok. 

3. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian 
budżetu w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 8/2021 z posiedzenia komisji z dnia 23.09.2021 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Edward Andrejczuk otworzył posiedzenie Komisji Finansów. Na podstawie 

listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie 

oraz podejmowanie wniosków. Przywitał wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie komisji 

oraz zapytał czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 

posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.   

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji przeszedł do merytorycznych punktów posiedzenia.  

 

Ad 1 

Do tematu „Strategia Rozwoju Miasta do 2035 roku” wprowadził Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga, a szczegółowo przedstawił prof. Aleksander Noworól. 

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali Przewodniczący Rady oraz radni: Stanisław Jurecki, Piotr 

Świerkosz, Maria Sitko poruszono sprawy dotyczące m. in.: powietrza w okolicach osiedla przy  

ul. Granitowej, ekranów oddzielających od drogi przy ulicy Granitowej i Mieszka I, zmian świata  

w czasie trwania Strategii Rozwoju Miasta, depopulacji w województwie śląskim, pracy komitetu 

monitorującego, który miałby zostać powołany, szans poszerzenia obszaru interwencji strategicznej  

w programach rewitalizacji o obszary, które w chwili obecnej nie określają problemów społecznych. 

Prof. Aleksander Noworól, Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, Zastępca 

Burmistrza udzielili odpowiedzi oraz wyjaśnień na poruszone kwestie.  

Przewodniczący Komisji podsumował ten punkt posiedzenia oraz ogłosił 5-minutową przerwę  

w posiedzeniu. 

 

Po przerwie wznowiono posiedzenie Komisji. 
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Ad 2 

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bierunia 2035 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości.  

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następującą opinię: 

 

Opinia 1 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 
Bierunia 2035. 

za -  8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

b) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka 

Sklorz. 

W czasie dyskusji głos zabrali radni: Natalia Grosman, Piotr Świerkosz oraz Krystyna Wróbel. 

Poruszono kwestie dotyczące m.in.: powodów zmian zasad systemu gminnego, powodu podjęcia 

uchwały, braku w tytule uchwały informacji o nieruchomościach niezamieszkałych. 

Na poruszone kwestie odpowiedzi udzielili Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami oraz Zastępca Burmistrza.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następująca opinię: 

 

Opinia 2 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych, opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie gminy Bieruń. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027 

d) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 

 

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następującą opinię: 
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Opinia 3 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

  

W czasie dyskusji dotyczącej projektu uchwały w sprawie zmian budżetu jako pierwsza głos zabrała 

radna Natalia Grosman, która zapytała, w którym miejscu będą zlokalizowane wiaty przystankowe oraz 

jakie jest uzasadnienie montażu tych wiat. Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji, który zapytał 

czy Metropolia organizuje przetarg na wymianę wiat w całym obszarze, a gmina partycypuje  

w kosztach proporcjonalnie, ale gmina nie decyduje ile i które wiaty będą wymienione. Krystyna 

Wróbel zwróciła uwagę, na to, aby wiaty były wymienione również za rondem w Bieruniu Nowym. 

Kolejno głos zabrali radny Stanisław Jurecki oraz Piotr Świerkosz, którzy poruszyli kwestie dotyczące 

m.in.: wymienionych wiat przystankowych oraz ilości wygenerowanych śmieci. Odpowiedzi na 

zadawane pytania i poruszone kwestie udzielił Zastępca Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następująca opinię: 

 

Opinia 4 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia 

na 2021 rok. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy  

Opinia przyjęta większością głosów, przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

 

 

Ad 3 

Bieżącą sytuację finansową miasta, zarządzenia Burmistrza w sprawie zmian budżetu  

w okresie międzysesyjnym szczegółowo przedstawiła Skarbnik Miasta.  

W czasie dyskusji, w której głos zabrali Przewodniczący Rady oraz radny Piotr Świerkosz poruszono 

kwestie dotyczące m.in.: realizacji wydatków majątkowych, czy należy się spodziewać pełnej realizacji, 

czy płatności będą przesunięte na przyszły rok, wolnych środków na przyszły rok oraz stawek podatku 

od nieruchomości. 

Odpowiedzi na poruszone kwestie udzielił Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik Miasta. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następującą 

opinię: 

Opinia 5 

Komisja Finansów zapoznała się z bieżącą sytuacją finansową miasta oraz zarządzeniami Burmistrza  

i pozytywnie je opiniuje. 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Opinię przyjęto jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
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Ad 4 

W tym punkcie posiedzenia jako pierwsza głos zabrała radna Natalia Grosman, która poprosiła  

o informacje, kiedy odbędzie się remont ulicy Letniej. 

Kolejno głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który zwrócił uwagę, że odcinek drogi ul. Chemików od 

numeru 119 do Placu Nobla, pętli autobusowej i dalej pogrąża się w coraz większej ciemności. Poprosił 

o znalezienie rozwiązania. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że po zgłoszeniu pana radnego, na jednej z komisji wydział dostał 

odpowiednie dyspozycje. Pan radny zostanie poinformowany o zaplanowanych działaniach.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który zapytał: 

- kiedy planowane jest zakończenie ulicy Rubinowej oraz poprosił, aby odpowiedź została przekazana 

w czasie sesji bądź drogą mailową, 

- czy w czasie remontu hali sportowej będzie ona zamknięta, czy będą otwarte niektóre jej części. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że w planach jest sukcesywne otwieranie hali. 

Następnie głos zabrała radna Krystyna Wróbel, która zapytała kiedy będzie planowane rozwieszanie 

ozdób świątecznych, w szczególności w obrębie Placu Powstańców Śląskich. Prosi o informację oraz 

kontakt z firmą, która będzie się tym zajmowała, ponieważ w tym miejscu mieszkańcy chcą aby ozdoby 

rozwieszone zostały w inny sposób, niż były w zeszłym roku. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że odbyła się wstępna rozmowa z Naczelnikiem na temat 

rozwieszenia ozdób. Wstępnie ustalono, żeby były rozwieszone w inny sposób, niż w zeszłym roku. 

Naczelnik został poinformowany, aby przy planowaniu rozwieszania ozdób wziąć pod uwagę sugestie 

radnych. 

 
Ad 5 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 8/2021 z posiedzenia Komisji  
w dniu 23.09.2021 r.  

za - 7 głosów  przeciw - 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Protokół przyjęty jednogłośnie, przy 8 głosach za i 1 wstrzymującym się. 
 
 
Przewodniczący Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie Komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Justyna Kasperczyk       
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
  

 
Edward Andrejczuk 


